

2025年万泽第

2025 Halloween

Event Catalog Preview

第1~2页.活动海报 Page 1~2. Event Poster



第3页.活动准备

Page 3. Event Preparation

第4~11页.活动花絮 Page 4~11. Activity behind- the-scene











◆康桥图事情圖



小鬼闯天赢甜礼

从任务箱抽取一枚任务卡 完成任务卡中任务 即可获得一次抽奖机会! (每位同学一次机会)

◆康桥图书馆圖



◆康桥图书馆圖



◆康桥图书馆圖







图 T 语 T H 做好准备: 馆内各处张贴着活动海报, 馆内外更点缀着充满巧思的 万圣节装扮。节日的欢乐气 息萦绕四周,让同学们在与 验活动乐趣的同时,也能享 受借书时光的美好。

The library made thorough preparations well in advance: event posters were put up everywhere inside the library, and both the interior and exterior were decorated with elaborate Halloween ornaments that showed great creativity. The joyful festive atmosphere

lingered all around, allowing students to enjoy the fun of the activities while also savoring the pleasant moments of borrowing books.





图书馆还精心准备了丰富 的万圣节礼品。同学们在万圣节活 动的过程中,就能收获这份特别的

Meanwhile, the library has also carefully prepared a rich variety of Halloween gifts. Students will be able to receive this special holiday reward while participating in the Halloween

activities.

















瞄准、投掷、欢呼!每一次投中都是小惊喜,这有的热闹呀~ Aim, throw, cheer! Every hit is a little surprise—this is exprise—this is exprise

◆康桥图书馆廳



可! 你的万圣节 手工小使者已上线~每一笔船贴,都是童年的快 乐魔法呀! Ding! Your Halloween craft messenger is online~ Every paste stroke is a happy magic of childhood!



DAYS









万圣节限定于工帽已上线 ~ 每一顶都藏着小创意。 截上 就是最靓的捣蛋鬼!

Halloween Limited-Edition Handmade Hats Are Now Available! Every hat hides a little creative idea—put one on, and you' II be the most eye-catching trick-or-treater!













